Речи различитог облика, а истог значења
Поједине речи у нашем језику могу имати различит облик , а исто или слично значење.
ПРИМЕРИ:
КУЋА – дом, стан, дворац, колиба, кућерак
ВЕСЕО: срећан, радостана
СМЕЈАТИ СЕ: кикотати, осмехивати, смешкати се
Именице                                  Придеви                                       Глаголи
пут – друм                             невесео – тужан                          казати – рећи                                                                                                                                                                                                                               
кајгана – омлет                    храбар – одважан                       ходати – корачати                                                                                                                                                                                                                           
компјутер – рачунар           халапљив – прождрљив           тећи – жуборити


